
Občani o sebi in drugih
V OSMIH URAH 5000 IZVODOV NAŠE SKUPNOSTI

Končno je le prišel čas, ko je v
vsako družinozacela redno prihajati
Naša skupnost. Vseskozi smo jo
imeli za našo, toda težave z dopis-
niki, roki, s kolportažo in z drugim,
predvsem pa finančna plat so nam
onemogočale, da bi list že pred leti
prihajal tja, kamor smo si želeli, to
je v vsako diužino in tako občanom
tolmačil ter prikazoval življenje in
delo občinske skupščine in obča-
nov. Dokaj nesigurni smo bili tudi
glede sprejema Nsk v vsaki družini,
saj smo mislili, da je resnično dobro-
došla le pri tistih, ki so nanjo naro-
čeni ali pa jo dobivajo po nekakšni
,,službeni" dolžnosti. Pa smo se
pošteno zmotili. Tako nam je vsaj
pokazala prva brezplačno razdeljena
Naša skupncst.

O načinu razpečevanja lista, o
njegovem sprejemu in dogodivšči-

Gorazd Šturrrr. ,,Za raznašanje
Časopisa potrebuješ dobro kon-
dicijo."
nah, ki sta jih pri tem doživela, smo
povpiašali Gorazda Šturma in njego-
vega prijatelja Staneta Bečiča, oba
doma iz Most.

,,Kdo vaju je nagovoril in pripra-
vil do tega, da sta prevzela razpeča-

vanje lista na Kodeljevem in v Mo-
stah? "

,,Mene je pripravil do tega stiic
Bogdan, ki sodeluje pii tem listu,
jaz pa sem nagovoril še prijatelja
Staneta in skupaj sva prevzela skrb

Stane Berčič: ,,Nekateri stari
Ijudje so Našo skupnost odkla-
njali, ker niso vedeli, da je brez-
plačna."

za to, da bo list pravočasno in vsem
prišel v roke."

,,Paje šlo hitro? "
,,Se kar, toda bilo je 5.000 izvo-

dov in te številke ni podcenjevati,"
mi je odgovoril Gorazd.

,,ln kako sta začela? "
,,Prve izvode sva raznesla že v

nedeljo dopoldne, preostale pa sva
začela raznašati istega dne okoli
trehpopoldne."

,,Koliko sta jih raznesla tisti
dan?"

,,Vse, trajalo pa je do polnoči."
,,Sta imela kake težave pri tem? "
,,V tistem pomenu, kot jih imajo

davkarji, poštarji in inkasanti prav
gotovo ne. Imela pa sva jih zato. ker
nisva poznala vseh vhodov v stano-
vanja, posebno tam, kjer so hiše raz-
tresene. Tudi kondicije nama je
manjkalo, saj sva več kot 8 ur tekala
od hiše do hiše in napravila kar pre-
cej kilomctrov," je pripomnil včasih
aktivni nogometaš Slovana 25-letiii
Stane BeTČič.

,,Gotovo sta pri tem naletela na
kako posebnost? "

,,Posebnost - da, celo presene-
čenje, ko sem videl, s kakšnim vese-

ljem in naklonjenostjo so Ijudje
sprejemali list. Vsi so ga poznali, ce-
lo mnogo bolje kot jaz. Tudi otroci:
ko so naju zagledali, da raznašava
Nsk, so hoteli vsak svoj izvod in
vsak bi rad v njem reševal križanko.
Nekateri so že naprej vpili: Naša
skupnost je prišla, /Naša skupnost je
prišla! Takrat mi'je bilo skoroda
neprijetno, da lista nisem bolje po-
znal," mi je rekel Stane.

,,Sta sploh doživela kako nego-
dovanje ob tem? "

,,Nekajkrat sva naletela na stare
Ijudi, ki so list odklanjali z mislijo,
da bo treba zopet nekaj plačati.
Neka ženska naju je ctio napodila,
češ da ima že toliko in toliko listov
in da ne bo plačevala še tega. No,
vsem takim sva raztolmačila, da je
list brezplačen in da ga v celoti pla-
ča občina," je dejal 4 leta mlajši
Stanetovprijatelj Gorazd.

,,In vidva, sta zadovoljna s pla-
čilom za raznašanje? "

..Sva."
,,In kdaj sta dobila denar? "
,,Takoj prvega."
,,lmate kake pripombe k razna-

šanju lista? "
,,Ne, nobenih, lc kondicijo bova

morala nabirati že prej in ne le na
dan raznašanja lista."

,,Kaj nimata kondicije pri 21 ozi-
roma pri 25 letih? "

,,Mislila sva, da jo imava, toda po
osmih urah beganja od hiše do hiše
sva ugotovila, da nama je še precej
manjka."

,,Mogoče je vama pri tem manjkal
kak rekvizit? "

,,Ta prav gotovo."
,,In kateri? •'
,,Dolgoprogaški čevlji."
,,Pa si jih bosta nabavila? "
,,Prvega bova že v njih."
Tako je poiekal naš razgovor,

zdaj z enim, zdaj z drugim in oba sta
mi živo piipovedovala, kako je bilo
z raznašanjem časopisa. Vse skupaj
sta vzela pol za šalo pol zares, list pa
sta le raznesla v osmih urah, in to v
nedeljo. Upam, da ga bosta, ko
bosta imela ,,ta prave" čevlje, raz-
nesla še prej v zadovoljstvo obča-
nov, pa tudi nam. Ob tem pa jima
uredništvo želi vse najlepše in prav
tako lep sprejem Nsk pri občanih
kot do sedaj.


